

# Dagordning för Styrelsemöte

## Södra Älvsborgs Dreverklubb

24/4 2024 Kl 18,30 hos Jan Bolander

---



Närvarande:

Jan, Daniel, Gert, Eric, Magnus och Cikki

1. Mötets öppnande  
*Ok*
2. Val av sekreterare  
*Sittande*
3. Val av justeringsmän  
*Eric & Daniel*
4. Kallelse till mötet  
*Ok*
5. Dagordning  
*Ok*
6. Föregående mötesprotokoll  
*Gicks igenom och godkändes*
7. Viltspårsrapport  
*Så här långt ca 7-8 st. Roligt att det trillade in anmälningar från dreverägare, 3 st här framöver.*
8. Dreverprovsrapport  
*Var en genomgång med Sv DK om hur säsongen fungerat den 14/4. Magnus och Per deltog. Den stora frågan blev hur Sv DK går in och ändrar poäng och även inte meddelar berörd part. Det kan tex då hända att fel hund blir uttagen till mästerskap. Sv DK ska utvärdera och kommer återkomma framöver mao fortsättning följer.*
9. Utställning  
*I marsutställningen deltog ca 57 st hundar. Även försäljningen i caféet gick mkt bra och vi sålde slut.*
10. Motioner DS
  - 1. Svenska DK meddelar att denna motion kommer behandlas vid nästa regelrevidering. Vi tycker att det är en allroundhund och det ska krävas 2 viltslag för championat.  
**CS anser frågan besvarad**
  - 2. Mötet tycker att det inte ska delas ut KEB då det helt klart att det ändå går att hitta en bedömning. Den bedömningspunkten som mest ändrats är under Samarbetet från Sv DK. Mötet tycker att man ska samordna även samarbetet under Sök när man ger sin poäng.  
**CS avslår motionen**

- 3. Motionen kommer behandlas vid kommande regelrevideringen som startar till hösten. **CS anser frågan besvarad**
- 4. Att göra undantag från de drevprovsregler som är antagna av SKK innebär att proven blir inofficiella prov. Svenska Dreverklubben arrangerar bara officiella prov som kan stambokföras.  
**CS avslår motionen**
- 5. SÄDK Motion angående DS vartannat år fysiskt och vartannat år digitalt  
**CS avslår motionen**
- 6. SÄDK motion gällande att när startande hund inte kan fortsätta till provdagens slut pga. uppkommen skada ska inte prissänkning ske utan hunden ska få behålla sitt 1: a pris.  
**CS avslår motionen**

11. Kassarapport

*Ser bra ut*

12. Övriga frågor:

- Se över hur vi gör med avelskontaktman. MÅ undersöker.
- Nästa möte i augusti
- Viltspårsdag

13. Mötet avslutas

Justeras:

Eric Svensson

Daniel Ranveg

---

---

Sekreterare: Cecilia Åhsberg

---